
 

     

 

Αθήνα, 25 Σεπτεμβρίου 2020  

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς: τον Υπουργό Προστασίας του Πολίτη  

 

Θέμα: «Καταγγελία για αναίτιες προσαγωγές μαθητών από την ΕΛ.ΑΣ στο 

Κερατσίνι» 

 

Πριν λίγες μέρες, η ΕΛ.ΑΣ, σύμφωνα με καταγγελίες γονέων και κατοίκων, προχώρησε σε 

αναίτιες προσαγωγές 12 μαθητών του 4ου Γυμνασίου Κερατσινίου, με την κατηγορία για 

«πιθανό βανδαλισμό σχολείου» και αιτιολογίες ότι απαγορεύεται η κυκλοφορία ανηλίκων 

πριν από τις έξι το πρωί και οι μαθητές αφέθηκαν ελεύθεροι αφού ενημερώθηκαν οι γονείς 

τους. 

Οι μαθητές του 4ου Γυμνασίου Κερατσινίου προχώρησαν σε κατάληψη έπειτα από το 

κρούσμα κορονοϊού στο σχολείο τους, καταγγέλλοντας πως ο ΕΟΔΥ δεν ανέλαβε κανένα 

πρακτικό μέτρο για την προστασία των υπόλοιπων μαθητών ενώ, σύμφωνα με όσα 

φέρεται να υποστηρίζει ο διευθυντής του σχολείου, εφόσον το κρούσμα ήταν 

ασυμπτωματικό δεν χρειάζεται να γίνει απολύτως τίποτα και πως αρκεί να μείνει το 

κρούσμα και η οικογένειά του σε καραντίνα 14 ημερών. 

Κατόπιν των παραπάνω και με δεδομένο πως η τρομοκράτηση πολιτών και ειδικά 

παιδιών ποτέ δεν είναι η ενδεδειγμένη λύση,  

Ερωτάται ο κ Υπουργός:  

1. Για ποιο λόγο έγινε προσαγωγή των μαθητών;  

2. Ποιος έλαβε την απόφαση και έδωσε την εντολή για προσαγωγή των παιδιών; 

3. Με ποιο σκεπτικό κρίθηκε ως βέλτιστη λύση η προσαγωγή παιδιών που το μόνο 

που έκαναν ήταν να διεκδικήσουν το αυτονόητο, την προστασία τους από την 

πανδημία, με εφαρμογή των μέτρων που ορίζουν τα υγειονομικά πρωτόκολλα; 
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4. Όταν ζήτησαν διευκρινίσεις οι γονείς των παιδιών ποια ήταν η εξήγηση που 

έλαβαν; 

  Η ερωτώσα βουλευτής 

 

 

Φωτεινή Μπακαδήμα 

 

 

 




